



5496

abbvie

20074340

AbbVie Dry Eye Products



5496

July 2022

Healthy eyes need tears.

Your eyes need certain fluids to maintain health. These fluids, or tears, form a lubricating film that helps to protect delicate eye areas. If not for the continual washing and lubrication by this tear film, the condition known as dry eye would occur. The result is scratchy or sandy feeling, irritated eyes. If not treated, dry eye could contribute to serious eye damage.

Dry Eye Symptoms

There are many symptoms that characterize dry eye. Your eyes may look red, feel itchy, scratchy, sandy, tired or sensitive. These symptoms often worsen over the course of the day. Discomfort or pain when blinking may also occur. Even if your eyes look normal, they still may not be producing sufficient tears for proper lubrication and protection. Consult your doctor if the symptoms you experience include blurred vision and 'haloed' lights, as this may reflect a condition other than dry eyes.

Dry Eye Causes

Dry eye symptoms can be caused by many factors. Allergies; hot, dry or windy climate conditions; smoke or smoky conditions; some medications; vitamin deficiencies; and age can affect tear production. In fact, studies show that tear production decreases as one grows older.

Dry Eye Control

REFRESH® brand products provide comfort from dry eye, day and night. They help control the symptoms of dry eye, providing temporary relief from irritations.

To learn more about Dry Eye Disease and available treatment options visit dryeyedisease.ca

How to apply eye drops



1. Wash your hands
2. Stand in front of a mirror and with your forefinger gently pull your lower eyelid down to form a small pocket for the eye drops.
3. Tilt your head back and look up.
4. Holding the dispenser between thumb and forefinger, rest your hand against your nose and gently squeeze the recommended number of drops into the pocket you have formed. Do not touch the dropper tip to hands, eye, or any surface since this may contaminate the solution.
5. Close your eye and move your eyeball from side to side.



How to apply eye ointment



1. Wash your hands
2. Stand in front of a mirror and with your forefinger gently pull your lower eyelid down to form a small pocket for the eye ointment.
3. Tilt your head back
4. Holding the tube between thumb and forefinger rest your hand against your nose and gently apply a small strip of ointment into the pocket you have formed. Avoid contacting the tube tip with hands, eyelids or any surface.
5. Close your eye and move your eyeball from side to side.



SAVE on your next purchase of any **REFRESH®** product

Refresh®

Looking for long-lasting symptom relief from your dry eyes? Visit www.refreshbrand.ca to find out which Refresh product is right for you.

VISIT WWW.REFRESHBRAND.CA
FOR GREAT SAVINGS*

No access to the internet? Call 1-800-668-6427, option 5*

* Limit one coupon per customer.

abbvie

Allergan Sales, LLC. 2525 Dupont Drive, Irvine, CA 92612, U.S.A.

© 2022 AbbVie. All rights reserved. REFRESH and its design are trademarks of AbbVie Corporation.

abbvie GLOBAL LABEL MANAGEMENT

Date: 6 Sept. 2022

Part number
Drawing number
V-Code (128-C)

20074340
0196601
5496

- Page 1 of 2
- Scale: 100%
- Drop dieline and notes before processing
- Supplier to add edge bar/s as needed

Black
Dieline

Produits contre **abbvie** la sécheresse oculaire de AbbVie

juillet 2022

Un œil sain a besoin de larmes

Vos yeux ont besoin de certains liquides pour demeurer en santé. Ces liquides, ou larmes, forment une pellicule lubrifiante qui aide à protéger la région délicate de l'œil.

Sans le nettoyage continu et la lubrification constante que procure ce film lacrymal, une affection appelée sécheresse oculaire se manifesterait. Elle se traduit par

une sensation de picotements, d'irritation ou de sable dans les yeux.

Si la sécheresse oculaire n'est pas traitée, elle peut contribuer à endommager l'œil gravement.

Les symptômes de sécheresse oculaire

Il existe de nombreux symptômes qui caractérisent la sécheresse oculaire. Vous pouvez avoir les yeux rouges, ressentir des démangeaisons, des picotements, de la fatigue, une sensibilité ou une sensation de sable dans les yeux. Ces symptômes s'aggravent souvent au cours de la journée. Cligner des yeux peut être désagréable ou douloureux. Même si vos yeux semblent normaux, ils peuvent ne pas produire suffisamment de larmes pour être bien lubrifiés et protégés. Consultez votre médecin si vos symptômes comprennent une vision trouble et la perception d'un halo autour de sources lumineuses, car il peut s'agir d'un trouble autre que la sécheresse oculaire.

Les causes de la sécheresse oculaire

Les symptômes de sécheresse oculaire peuvent être dus à de nombreux facteurs. Les allergies, les conditions climatiques chaudes, sèches ou venteuses, la fumée ou un environnement enfumé, certains médicaments, une carence vitaminique et l'âge peuvent affecter la production de larmes. En fait, les études montrent que la production de larmes diminue avec l'âge.

La maîtrise de la sécheresse oculaire

Les produits de la marque REFRESH® procurent un soulagement de la sécheresse oculaire, jour et nuit. Ils aident à maîtriser les symptômes de sécheresse oculaire et soulagent temporairement l'irritation.

Pour en savoir plus sur la sécheresse oculaire et les options thérapeutiques disponibles, consultez le site Web : dryeyedisease.ca

Comment appliquer les gouttes oculaires

1. Se laver les mains.
2. Devant un miroir, tirer délicatement la paupière inférieure vers le bas avec l'index pour former une petite poche destinée à recueillir les gouttes oculaires.
3. Incliner la tête vers l'arrière et regarder vers le haut.
4. En tenant le flacon entre le pouce et l'index, appuyer la main contre le nez et presser délicatement le flacon pour en faire tomber le nombre de gouttes recommandé dans la poche préalablement formée. Pour prévenir la contamination de la solution, éviter que l'embout du compte-gouttes entre en contact avec les mains, l'œil ou toute surface.
5. Fermer l'œil et faire bouger le globe oculaire d'un côté à l'autre.



Comment appliquer l'onguent oculaire

1. Se laver les mains.
2. Devant un miroir, tirer délicatement la paupière inférieure vers le bas avec l'index pour former une petite poche destinée à recueillir l'onguent oculaire.
3. Incliner la tête vers l'arrière.
4. En tenant le tube entre le pouce et l'index, appuyer la main contre le nez et appliquer délicatement une petite quantité d'onguent dans la poche préalablement formée. Éviter que l'embout du tube entre en contact avec les mains, les paupières ou toute autre surface.
5. Fermer l'œil et faire bouger le globe oculaire d'un côté à l'autre.



ÉCONOMISEZ sur votre prochain achat de n'importe quel produit REFRESH®

Refresh®

Vous recherchez une solution pour soulager vos symptômes de sécheresse oculaire de façon durable? Consultez le site www.produitsrefresh.ca pour trouver le produit Refresh® qui vous convient.

RENDEZ-VOUS SUR LE SITE WWW.PRODUITSREFRESH.CA POUR RÉALISER D'IMPORTANTES ÉCONOMIES.*

Pas d'accès Internet? Téléphonnez au 1-800-668-6427, option 5.*

* Limite d'un coupon par client.

abbvie

Allergan Sales, LLC. 2525 Dupont Drive, Irvine, CA 92612, U.S.A.

© 2022 AbbVie. Tous droits réservés. REFRESH et son identité graphique sont des marques de commerce de Corporation AbbVie.

abbvie GLOBAL LABEL MANAGEMENT

Date: 6 Sept. 2022

Part number	20074340	- Page 2 of 2	Black
Drawing number	0196601	- Scale: 100%	Dieline
		- Drop dieline and notes before processing	